
P R O T O K Ó Ł  Nr XX/2008 

Z    N A D Z W Y C Z A J N E J   S E S J I   RADY MIEJSKIEJ 

w K O Z I E N I C A C H 

odbytej w dniu 21maja  2008r w sali posiedzeń Rady Miejskiej 

w Kozienicach 

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 14-tej otworzył   

Nadzwyczajną S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza  

oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

uczestniczy 20  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi 

qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych  stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zaprezentował powód zwołania Nadzwyczajnej Sesji w trybie pilnym, 

celem przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia zakresu rzeczowego, źródeł finansowania 

i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia oraz upoważniająca do złożenia wniosku pn. 

„Zapewnienie prawidłowej gospodarki wodno -  ściekowej na terenie Gminy Kozienice” 

 z Funduszu Spójności - zgodnie z pismem Burmistrza Gminy z dnia 14 maja 2008r. 

informującym, że został pozytywnie rozstrzygnięty problem korzystania przez Gminę 

 z dokumentacji aplikacyjnej opracowanej w ramach pomocy technicznej przez Narodowy 

Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Zawarcie przez Gminę umowy 

udzielenia bezpłatnej licencji na dokumentację i przyjęcie przez Radę powyższej uchwały  

umożliwi złożenie wniosku aplikacyjnego. 
 

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 

dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 

 

1.  Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

4. Podjęcie uchwały: 

- w sprawie zatwierdzenia zakresu rzeczowego, źródeł finansowania 

  i  przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia oraz upoważniająca do    

  złożenia wniosku pn.  „Zapewnienie prawidłowej gospodarki 

 wodno - ściekowej na terenie Gminy Kozienice” z Funduszu    

 Spójności. 

      5.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Wolne wnioski i informacje.  

7. Zamknięcie obrad. 

 

 

  Proponowany porządek Nadzwyczajnej  Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, 

 w obecności 20 Radnych bez uwag – jednogłośnie.       

 

Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 

 

Protokoł Nr XIX/2008 z dnia 24 kwietnia  2008 został przyjęty bez zastrzeżeń. 



 

Ad. 3. 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych – Radni nie zgłosili. 

 

  Ad. 4.  

     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił  projekt uchwały : 

 - w sprawie zatwierdzenia zakresu rzeczowego, źródeł finansowania i  przyjęcia do 

realizacji przedsięwzięcia oraz upoważniająca do złożenia wniosku pn.  „Zapewnienie 

prawidłowej gospodarki  wodno - ściekowej na terenie Gminy Kozienice” z Funduszu  

Spójności. 

Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  bez uwag – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XX/246/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 5. 

  W związku z brakiem zgłoszenia przez Radnych interpelacji i zapytań przystąpiono do 

realizacji kolejnego punktu obrad . 

 

Ad. 6. 

   W punkcie tym zabrał głos Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka, który 

poinformował, że Dyrektor KCKRiS otrzymał ramowy projekt Umowy o udzielenie dotacji 

celowej z budżetu Województwa Mazowieckiego na budowę i przebudowę obiektów 

sportowych w ramach Samorządowego Instrumentu Wsparcia Rozwoju Mazowsza 

Komponent D – Mazowiecki Instrument Wsparcia Rozwoju Infrastruktury Sportowej. 

Umowa stanowi wykonanie Uchwały Sejmiku Województwa Mazowieckiego w sprawie 

wydatków nie wygasających z upływem 2007 roku a dot. Budowy sztucznego lodowiska 

W Kozienicach.  

Radni otrzymali na piśmie projekt ramowej umowy j.w., uchwałę Nr 229/07 Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego z dnia 20 grudnia 2007 w sprawie wydatków nie 

wygasających z upływem 2007 roku oraz informację  dotyczącą symulacji przychodów 

 i kosztów eksploatacji lodowiska o wymiarach 30 m x 30 m. 

 

  Po  czym  Burmistrz zaprosił wszystkich Radnych do udziału w spotkaniu z Projektantem 

Studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego Gminy Kozienice oraz 

przedstawicielami Komitetu Protestacyjnego  mieszkańców Łuczynowa w sprawie 

projektowanej budowy obwodnicy -  zaraz po Sesji o godz. 14.30 na salę konferencyjną.   

       

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

dokonał zamknięcia o godz. 14.30  XX  NADZWYCZAJNĄ  SE S J Ę  RADY MIEJSKIEJ 

 w KOZIENICACH. 

 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk 

        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 

 

 

 

 



 

 


